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PÍSOMNÁ INTERPELÁCIA POSLANCA MIESTNEHO ZASTUPITEĽSTVA 
 

POSLANEC :    Ing. Zuzana ČERMANOVÁ, PhD. 

INTERPELOVANÝ :   starosta mestskej časti Mgr. Zoltán PÉK  

PREDMET INTERPELÁCIE: Stav detského ihriska Podzáhradná (pri pošte) po 
rekonštrukcii 

TEXT INTERPELÁCIE:  Jedná sa o nápravu ihriska na Podzáhradnej pri pošte.  

Nižšie sú pripomienky obyvateľky- mamičky, ktorá ho reálne každodenne využíva so svojimi deťmi:  

Úprimne musím povedať, že som veľmi sklamaná a rozčarovaná z "rekonštrukcie" tohto ihriska a to 
nie som jediná. 

Nie jeden rodič je nahnevaný čo za polotovar a nedokončené ihrisko až stavenisko sa tu spravilo.  

Ja by som chcela dotazovať: 

1. Vzniklo hrozne veľa nevyužitého priestoru na ihrisku, kde sa zobrali a odmontovali staré prvky a 
ostalo to tak. Konkrétne ide o miesto kde boli pôvodne staré hojdačky, a tie preliezky na rúčkovanie, 
ďalej miesto kde sa odmontoval kolotoč, miesto kde bol voľakedy vláčik, alebo tie prvky pre malé 
deti kohút a drak. Konkrétne na tieto miesto sa dal len ten jeden prvok ten malý hrad pre deti nič iné.  

2. Jedine miesto kde sa dalo hrať s loptou a kde boli bránky sa dal ten vlek. Komunikovalo sa to ako 
niečo wou, ale ten prach a špina, nespevnene a  nevyrovnané plochy to už sa nejak nedotiahlo 

3.boli voľakedy 3 hojdačky áno nahradili sa 4, ale reálne veľké deti majú k dispozícii 1 jedinú a vždy 
je boj o hojdačky  

4.vsetky tie prázdne plochy, sa nevyrovnali nechali sa napospas a vznikol  bordel niečo medzi 
pieskom a prachom. Z tohto ihriska prídeme ci je dobre alebo zle počasie ako zo svinčíka. A o tom 
nehovoriac, že s loptou sa tam hrať nedá, lebo na tom štrkopiesku sa šmýka a ani ako mi raz jeden 
poslanec povedal ani položiť deku sa tam nedá kvôli tomu prachu.  

5.pod tým novým prvkom ako je ten hrad pre malé deti dopad zo šmykľavky je na kameň, pod tým 
prachom je tvrdý kameň.  

6.neviem ako často sa čistí ihrisko alebo ci sa to robí vôbec na nejakej báze, ale bordel špina odpad. 
Okolo pieskoviska chápem, že deti vyhadzujú piesok a aj moje, ale asi čistiť upratovať by sa to malo 
či? 

7.tie betónové obrubníky čo ostali po starých hojdačkách alebo pri tej veľkej zostave na druhej strane 
však tam sú aj 10 cm rozdiely nevyrovnané plochy, to naozaj tak ma vyzerať zrekonštruované 
ihrisko?  

8.na celom ihrisku kde odstránili prvky nie je ani tráva ani prach ani piesok ani štrk, vzniklo niečo 
medzi tým. To naozaj takto malo byť?  

9. Namaľovali múrik na žlto, prečo pri tej lanovke na druhej strane to nenamaľovali, alebo kde ten 
hroch je, ten múrik nechali tak? To naozaj takto to je krajšie? 

10.dorobili bránku to naozaj nemohli aj namaľovať na jednu farbu?  
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Ja som naozaj doteraz čakala, že sa to ihrisko dotiahne, ale nikde nič. Chcem požiadať, množstvo 
vecí sa dá dotiahnuť aj bez veľkej finančnej investície. Ale naozaj ak sa zrekonštruuje niečo tak sa 
očakáva, že to bude lepšie a nie horšie ako to bolo, a ja naozaj mám taký pocit, že je to horšie.  

Komunikujú sa opravy iných ihrísk, ale prečo toto nie je dotiahnuté? Voľakedy keď uzavreli toto ihrisko 
toľko sa to prezentovalo, sľubovalo, ale reálne toto ihrisko nejak išlo do zabudnutia, ci je to len môj 
pocit?  

ODPOVEĎ  :    Mgr. Roman ZAŤKO 

TEXT ODPOVEDE :  Projekt DI, ktorý sa realizoval na prelome rokov 2020 a 2021 je 
neustále vystavovaný často protichodným názorom a požiadavkám. V reklamačnom konaní sme 
odstránili pertraktované vady diela. V roku 2022 v rámci schváleného rozpočtu mestskej časti je 
plánované doplnenie herných prvkov na vybratých detských ihriskách. Jedným z nich je aj ihrisko na 
Podzáhradnej. Po osadení prvkov upravíme aj terén. 
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           Mgr. Zoltán PÉK, v. r. 
starosta mestskej časti 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


